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عزم چادرملو برای 
اشتغال 20 هزار نفر، 
با اجرای طرح های 

توسعه جدید

تقدیر استاندار ویژه 
خوزستان و ستاد استانی 

مدیریت کرونا از 
شرکت فولاد خوزستان
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سعید بزرگی ، مدیرعامل صبا فولاد خلیج فارس : 

افزایش شفافیت در خرید و فروش منجر
 به افزایش سود آوری در شرکت شد

 API 5LX80PSL2 تولید ورق های فولای
برای اولین بار در خاورمیانه

 توسط فولاد اکسین خوزستان
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نشریه خبری تحلیلی

مدیرعامل فولاد مبارکه :

از تهدیدها و محدودیت های موجود 
در حوزه صنعت، فرصت های طلایی بسازیم

       به گزارش جهان فولاد ، محمدیاســر طیب نیا مدیرعامل فولاد مبارکه در جلســه کمیته مدیریت که با حضور معاونین و مدیران این شــرکت 5
برگزار شــد، اظهار کرد: توســعه کمی، کیفی و متوازن، حاکمیت نگاه تحول گرا و توســعه محور در جای جای شرکت، الگو بودن و پیشران بودن در 

صنعت در راستای رشد اقتصادی کشور ازجمله مهم ترین اهداف فولاد مبارکه است ....
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مدیرعامل شرکت ورق خودرو چهارمحال و بختیاری 
در هجدهمین نمایشگاه متافو مطرح کرد:

تحول در صنعت خودروسازی با عرضه 
ورق های باکیفیت رویه خودرو توسط 

گروه فولاد مبارکه
و  چهارمحال  ورق خودرو  شرکت  مدیرعامل  معدن:  دنیای 
با ارتقای محصولات  بختیاری گفت: ورق های رویه خودرو 
شرکت  به  آینده  سال  در  مبارکه  فولاد  شرکت  کیفی 
ایران خودرو تحویل داده می شود تا شاهد تحول مهمی در 

صنعت خودروسازی کشور باشیم.
به گزارش دنیای معدن، حمید شجاعی مدیرعامل شرکت 
ورق خودرو چهارمحال و بختیاری در هجدهمین نمایشگاه 
بین المللی متالورژی)ایران متافو( در گفت وگویی اظهار کرد: 
برگزاری نمایشگاه ایران متافو در راستای ارائه دستاوردهای 
تولیدکنندگان حوزه صنعت و معدن تأثیر به سزایی خواهد 
داشت، به طوری که با ارائه تکنیک های جدید در تولید و 
تأمین نیاز مشتریان و همچنین گفت وگو و تعامل دوجانبه، 
تعاملات مشتریان و تولیدکنندگان توسعه پیدا کند؛ از سوی 
دیگر، برگزاری این نمایشگاه می تواند ما را به درک درستی 
ارائه بازخورد  با  از نیازهای کیفی مشتریان نزدیک کند تا 
مشتریان بتوانیم به نیازهای آن ها به بهترین شکل ممکن 

پاسخ دهیم.
وی افزود: برگزاری نمایشگاه ایران متافو می تواند به شناسایی 
موانع تولید یاری رساند و حضور مسئولان در سطح کلان 
این امید را پدید می آورد تا با شناسایی مسائل، نسبت به 

راهگشایی موانع تولید اقدام شود.
بختیاری  و  چهارمحال  ورق خودرو  شرکت  مدیرعامل 
خاطرنشان کرد: شرکت فولادمبارکه و شرکت های وابسته 
شرکت های  با  سازنده ای  تعاملات  تاکنون  گذشته  از 
با  همراه  امیدواریم  هم  امروزه  و  داشته اند  خودروسازی 
محصولات  عرضه  درصدد  که  خودروسازی  شرکت های 
جدید به بازار کشور هستند، محصولات کیفی جدیدتری 
توسعه  بر  تا  باعث شده  و همین  بازار عرضه کنیم  به  را 
و بهینه سازی محصولات تمرکز کنیم.وی در پایان اذعان 
داشت: شرکت ورق خودرو چهارمحال و بختیاری با تمرکز 
است  درصدد  کیفی  محصولات  توسعه  و  بهینه سازی  بر 
یک  از  بیش  که  را  رویه خودرو  ورق های  تولید  پروژه  تا 
سال گذشته آغاز کرده، به بازار عرضه کند؛ خوشبختانه با 
واردات تجهیزات و نصب آن و همچنین آزمایش عملیاتی 
شرکت  به  را  گالوانیزه  خودرو  رویه  ورق های  امیدواریم 
خودروسازی ایران خودرو تحویل دهیم و تا قبل از پایان 
سال، تحول مهمی در تولید ورق های کیفی رویه خودرو به 

نتیجه برسد.ایراسین

بلا تکلیفی کارخانه فولاد ازنا
دنیای معدن: کلنگ ساخت کارخانه فولاد ازنا سال ۸۳ به 
زمین زده شد، اما پس از پیشرفت ۸۰ درصدی، ساخت آن 

متوقف وهم اکنون تجهیزات آن خاک می خورند.
به گزارش دنیای معدن، کلنگ ساخت کارخانه فولاد ازنا سال 
۸۳ در زمینی به مساحت بیش از ۱۰۰ هکتار با سرمایه اولیه 

۱۵۰ میلیارد تومان به زمین زده شد.
سید مهدی نبییان مدیر کارخانه می گوید: این کارخانه با 
ظرفیت یک میلیون و ۲۰۰ تن می تواند ورق های فولاد از 
ضخامت یک و نیم میلی متر تا ۲۰ میلی متر را تولید کند.

میثم احمدی کارشناس صنایع فولادی نیز می گوید: بر 
اساس برآورد های به عمل آمده با ساخت کارخانه تا ۱۶ 
هزار نفر به صورت غیر مستقیم از بیکاران منطقه شاغل 

می شوند.
این طرح که از طرح های تاثیر گذار در توسعه استان به 
شمار می آید قرار بود سال ۸۸ با حدود ۴۰۰ میلیارد تومان 
حقوقی  مشکلات  دلیل  به  اما  دهد،  تحویل  را  محصولش 
سرمایه گذار درپایان سال ۹۷ با ۸۰ درصد پیشرفت فیزیکی 

متوقف شد.
و حالا به دلیل بلا تکلیفی سرمایه گذار ۱۰ هزار تن تجهیزات 
با سرمایه ۴ میلیارد و ۵۰۰ میلیارد تومان در حال خاک 

خوردن هستند.
محمد رزم رئیس دادگستری لرستان می گوید: در حال قیمت 
گذاری کارخانه برای واگذاری به سرمایه گذار جدید هستیم.

طبق برآورد ها ۱۵۰ میلیارد تومان دیگر نیاز است تا این طرح 
تکمیل شود.

عزم چادرملو برای اشتغال 20 هزار نفر، با اجرای طرح های توسعه جدید

مدیر روابط عمومی فولاد مبارکه در هجدهمین نمایشگاه ایران متافو خبر داد:

فراخوان بزرگ پیمانکاران و تأمین کنندگان شرکت فولاد مبارکه

دنیای معدن: مهندس حمید جهانی مدیر 
درگردهمایی  چادرملو  معدنی  مجتمع 
مدیران صنایع استان یزد، با اعلام اینکه 
مستقیم ۲۰هزار  اشتغال  برای  چادرملو 
با  نفر  هزار  و ۱۰۰  مستقیم  غیر  و  نفر 

اجرای طرح توسعه خود برنامه ریزی کرده 
است گفت : صنعت فولاد کشور با اجرای 
دیگر  سطحی  شرکت  این  توسعه  طرح 
از توسعه را تجربه خواهد کرد.به گزارش 
دنیای معدن، جهانی، ضمن اشاره به نگاه 

توسعه گرای مدیرعامل شرکت معدنی و 
صنعتی چادرملو و حمایت های بی دریغ 
ایشان از اجرای طرح های توسعه پایدار به 
ویژه در امر تامین آب و برق افزود:  طی 
۲ سال اخیر واحدهای معدنی و صنعتی 
چادرملو موفق به  ثبت رکورد های بی 
این  و  اند  و فروش شده  تولید  نظیر در 
موفقیت ها در شرایطی کسب شده است 
که کشور درگیر مبارزه با بیماری کووید 
از  کمبود حامل  ناشی  ۱۹ و مشکلات 
های انرژی، آب و برق بوده است .مهندس 
شرکت  مدیریت  افزود:  ادامه  در  جهانی 
راستای  در  چادرملو  صنعتی  و  معدنی 
تحقق  برای  رهبری  معظم  مقام  دستور 
برنامه اقتصاد مقاومتی، با حمایت اعضای 
و  حقیقی  سهامداران  و  مدیره  هیات 

حقوقی تمهید اتی اندیشیده اند که انشالله 
نشستن  بار  به  شاهد  نزدیک  آینده  در 
این تلاشها با اجرای دهها طرح صنعتی  
خواهیم بود .وی گفت : با اجرایی طرح 
توسعه این شرکت،  در مجموع ۱۷میلیون 
و سیصد هزار  تن به محصولات  اصلی و 
۳۵۰ هزار تن محصولات فرعی به مجموع 
تولیدات چادرملو افزود خواهد شد .جهانی 
شده  بینی  پیش  گزاری  سرمایه  میزان 
این طرح ها را بالغ بر ۴ میلیارد و ۸۰۰ 
میلیون  یورو عنوان کرد و گفت:  انتظار 
چهره  ها   پروژه  این  اجرای  با  رود  می 
است  .گفتنی  شود  دگرگون  یزد  استان 
، استاندار، معاونان و  این گردهمایی  در 
جمعی از مدیران اجرایی استان یزد نیز 

حضور داشتند.

بــا اجرایی طرح توســعه ایــن شــرکت،  در مجموع 
۱۷میلیون و سیصد هزار  تن به محصولات  اصلی و 
350 هزار تن محصولات فرعی به مجموع تولیدات 

چادرملو افزود خواهد شد

،،

،،

دنیای معدن: مدیر روابط عمومی فولاد 
و  پیمانکاران  بزرگ  فراخوان  از  مبارکه 
تأمین کنندگان این شرکت با هدف ایجاد 

فرصت های برابر و عادلانه خبر داد.
به گزارش دنیای معدن، هادی نباتی نژاد 
مدیر روابط عمومی شرکت فولاد مبارکه 
بین المللی  نمایشگاه  هجدهمین  در 
با  گفت وگو  در  متالورژی)ایران متافو( 
خبرنگار ایراسین اظهار کرد: شرکت فولاد 
مبارکه به منظور شناسایی و تکمیل بانک 
تأمین کنندگان  و  پیمانکاران  اطلاعاتی 
فراخوان  برگزاری  به  اقدام  توانمند خود 
خدماتی  فعالیت های  زمینه  در  عمومی 
نموده است.وی افزود: به همین منظور از 
کلیه پیمانکاران و تأمین کنندگان توانمند 
بازرگانی،  انسانی،  نیروی  معیارهای  در 
مالی و فنی دعوت به عمل می آید تا از ۱۵ 
آذرماه لغایت ۱۵ دی ماه ۱۴۰۰ نسبت به 
شرکت در این فراخوان اقدام و پرسشنامه 
خوداظهاری را در سامانه SRM شرکت 
SRM.MSC. فولاد مبارکه به نشانی

IR ثبت و تکمیل نمایند.
مدیر روابط عمومی شرکت فولاد مبارکه 
با بیان این که پیمانکاران متقاضی باید 
اطلاعات  بخش  در  را  خود  اطلاعات 

بارگذاری  مربوطه  پرسشنامه  عمومی 
کنند، اذعان داشت: اصلی ترین هدف از 
برگزاری این فراخوان ایجاد فرصت برابر 
و عادلانه  برای پیمانکارانی است که قرار 
است با فولاد مبارکه همکاری داشته تا 
آنان شکل گرفته و  بهتری میان  رقابت 
اصلی  قیمت  به  نیز  قیمت  خدمات شان 

نزدیک تر شود.
که  این  به  توجه  با  داد:  ادامه  نباتی نژاد 
بزرگی،  فراخوان  چنین  برگزاری  با 
شرکت های بیشتری حضور پیدا خواهند 
کرد، سلامت برگزاری مناقصه ها نیز بیش 
در  که  شد  خواهد  تضمین  گذشته  از 
طبقه بندی و ایجاد توازن توانایی های فنی 

و حرفه ای پیمانکاران نیز مؤثر است.
وی با بیان این که این فراخوان به گونه ای 
برنامه ریزی شده که تمامی تأمین کنندگان 
کشور را شناسایی می کند، تصریح کرد: با 
پروژه های  طبیعتاً  فراخوان  این  انجام 
فولاد مبارکه به سمت پیمانکاران سوق 
پیدا خواهد کرد و در این صورت، مشکل 
ظرفیت  که  کوچک  بنگاه های  از  برخی 
یا به دلیل  کاری خود را کاهش داده و 
نیمه تعطیل  یا  و  تعطیل  کار،  نداشتن 

شده اند، برطرف خواهد شد.

مدیر روابط عمومی شرکت فولاد مبارکه 
عنوان داشت: از طرف دیگر، به دلیل این 
گسترده ای  صورت  به  فراخوان  این  که 
برگزار می شود، می تواند به الگوی مناسبی 
برای شناسایی پیمانکاران در دیگر صنایع 
شرکت های  خصوص  به  کشور  بزرگ 

بزرگ نفتی و معدنی تبدیل شود.
در  فراخوان  این  تأثیر  به  اشاره  با  وی 
شرکت ها  کار  افزایش  و  اشتغال زایی 
شرایط  قطعاً  کرد:  تأکید  پیمانکاران  و 
تجهیزات  و  ماشین آلات  تولیدکنندگان 
این  اجرای  با  آنان  کارکنان  و  صنعتی 
فراخوان بهبود پیدا کرده و خون تازه ای 
تزریق  توانمند  شرکت های  رگ های  در 
خواهد شد.نباتی نژاد با بیان این که یکی 

از اهداف برگزاری این فراخوان، استفاده 
کشور  داخل  ظرفیت های  از  حداکثری 
دارد  نظر  در  مبارکه  فولاد  گفت:  است، 
و  استراتژیک  کالاهای  تأمین  برای  تا 
خدمات خاص مورد نیاز خود، از ظرفیت 
مجموعه های داخل کشور بهره مند شود.

با فراهم شدن  وی در پایان اضافه کرد: 
چنین شرایطی، شرکت های دانش بنیان 
گرفته  قرار  توجه  مورد  پیش  از  بیش 
و پیمانکاران نیز در راستای این رقابت 
سعی در ارتقای کیفیت خدمات در بازار 
بازار کسب و  کسب و کار داشته و در 
کار، نقدینگی بیشتری را ایجاد خواهند 
کرد که به دنبال آن توانمندی های خود 

را نیز افزایش می دهند.
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پیش بینی تحقق سود ۲۵۰۰ میلیارد 
تومانی در شرکت فولاد اکسین خوزستان

نایب رئیس هیات مدیره شرکت فولاد اکسین خوزستان در 
خصوص وضعیت شرکت اکسین گفت: در سال ۱۴۰۰، با 
وجود قطعی برق ۴۵ روزه، توانستیم اتفاقات خوبی رقم بزنیم 
و امسال به اهداف پیش بینی شده خواهیم رسید و ممکن 

است به بیش از ۲ هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان سود برسیم.  
به گزارش جهان فولاد محمدحسین ایزدیان امروز )۹ آذر( 
در مراسم آغاز به کار نورد ورق ۵LX۸۰PSL۲ API در 
شرکت فولاد اکسین خوزستان اظهار کرد: امروز دستاورد 
خیلی بزرگی را در این شرکت شاهد بودیم و آن هم تولید 
در کشور  بار  اولین  برای   ۵LX۸۰PSL۲ API ورق های
فولاد  مصرف  در  درصد  تا ۱۵  ورق ها  این  تولید  با  است. 
صرفه جویی خواهیم داشت و این باعث کاهش هزینه پروژه ها 

خواهد شد.
روزه،  برق ۴۵  قطعی  وجود  با  در سال ۱۴۰۰،  گفت:  وی 
توانستیم اتفاقات خوبی رقم بزنیم و امسال به اهداف پیش 
بینی شده خواهیم رسید و ممکن است به بیش از ۲ هزار و 

۵۰۰ میلیارد تومان سود برسیم.
طرح  جاری  سال  در  کرد:خوشبختانه  تصریح  ایزدیان 
طبقه بندی مشاغل را مطابق قانون کار برای پرسنل شرکت 
اجرایی کردیم و امیدواریم با این روند بتوانیم تا پایان سال 

خدمات بیشتری را ارائه دهیم.
وی در پایان گفت، شرکت فولاد اکسین دارای نیروی انسانی 
جوان و متخصصی است که با بهره گیری از دانش علمی خود 
در سالیان گذشته تا به امروز توانسته دستاوردهای مهمی را 
در تولید محصولات فولادی خاص رقم بزنند. بنابراین نورد 
موفقیت آمیز ورقهای ۵LX۸۰PSL۲ API را خدمت این 

مجموعه و پرسنل آن تبریک می گویم.

بورس تهران از درج توسعه صنایع 
و معادن غدیر خبر داد

به  بورس  الملل  بین  امور  و  عمومی  روابط  گزارش  به 
نقل از مدیریت پذیرش اوراق بهادار، با توجه به موافقت 
هیئت پذیرش بورس اوراق بهادار با پذیرش سهام هلدینگ 
عام(  غدیر)سهامی  معادن  و  صنایع  توسعه  بین  المللی 
موارد  احراز  به  عنایت  با  و  تهران  بهادار  اوراق  بورس  در 
تعیین شده در مصوبه   مزبور از سوی آن شرکت،  از تاریخ 
هفتمین شرکت  و  نود  و  پانصد  عنوان  به   ۱۴۰۰.۰۹.۰۶
پذیرفته شده در بخش »شرکت های چند رشته  ای صنعتی«، 
گروه و طبقه »شرکت های صنعتی چند رشته  ای«، با کد » 
۳۹۹۹ « و نماد »وکغدیر« در فهرست نرخ های بازار دوم 

بورس اوراق بهادار تهران درج شده است.

تولیدات ورق های API اکسین قدرت فتح بازار اتحادیه اروپا را دارند

مدیرعامل شرکت سرمایه گذاری توسعه معادن و فلزات خبر داد:

اقدامات شرکت در حوزه سرمایه گذاری جدید؛ از تکمیل زنجیره فولاد
 در غرب کشور تا سرمایه گذاری در حوزه عناصر کمیاب

عضو هیئت مدیره شرکت فولاد اکسین 
خوزستان گفت: تولیدات ورق های فولادی 
API کیفیت بسیار خوبی دارند به طوری 
که برای کشورهای حاشیه خلیج فارس و 
اسپانیا صادر می شوند و قدرت این را دارند 

که بازار اتحادیه اروپا را نیز فتح کنند.
عضو  جنتی  فولاد  جهان  گزارش  به 
هیئت مدیره فولاد اکسین در خصوص 
 API ورق  موفق  آزمایش  و  تولید  خط 
تولید  جدیدترین   ،۵LX۸۰PSL۲
فولاد اکسین اظهار کرد: تمام مشکلات 
و کاستی هایی که در سال ۱۴۰۰ وجود 
و  جوانان  همت  با  اکسین  فولاد  داشت 
و  داشت  مثبتی  عملکرد  متخصصین 
مشکلاتی که میتوانست پیشرفت شرکت 
را تهدید کند به فرصت تبدیل کرد.وی 
امسال  مردادماه  در  مثال  طور  به  افزود: 
که قطعی  برق بود هیچ خللی در تولید 
در  قبل  از  که  چرا  نشد  ایجاد  اکسین 
این خصوص راهکارهای جایگزین دیده 
شده بود.عضو هیئت مدیره شرکت فولاد 
اکسین خوزستان گفت: بر اساس رسالتی 
که در اکسین از ابتدا وجود داشت همواره 
 ،API ۵۰ درصد از تولیدات آن ورق های
نزدیک ۱۰ درصد ورق های ساختمانی و 
مابقی آن به تولید ورق های آلیاژی خاص 

اختصاص داده و هم اکنون هرگونه نیازی 
که در حوزه تولید این ورق ها باشد فولاد 

اکسین قادر به پاسخ نیاز مشتری و تولید 
 API ورق  کرد:  اضافه  است.وی  آنها 

۵LX۸۰PSL۲ در صنعت نفت و گاز 
کاربرد دارد این ورق به کاهش هزینه تمام 
شده در پروژه ها کمک کرده و میزان فولاد 
استفاده شده را تا ۲۰ درصد کم می کند، 
نکته قابل توجه این است که صفر تا صد 
این گونه فولادی در داخل کشور تولید 
می شود، بر این اساس مواد اولیه این نوع 
به  مبارکه  فولاد  از  فولادی  محصولات 
اکسین برای تبدیل به ورق آورده می شود.

جنتی بیان کرد: با توجه به عمر بالا و 
لوله  خطوط  از  برخی  شدن  مستهلک 
فولادی  ورق های  گاز،  و  نفت  انتقال 
هم  می تواند   ۵LX۸۰PSL۲  API
و هم  فرسوده  اصلاح خطوط  بحث  در 
در تاسیس خطوط جدید ورق های لازم 
را تولید کند، تولیدات ورق های فولادی 
به  دارند  خوبی  بسیار  کیفیت   API
طوری که برای کشورهای حاشیه خلیج 
فارس و اسپانیا صادر می شوند و قدرت 
این را دارندکه بازار اتحادیه اروپا را نیز 

فتح کنند.
وی تصریح کرد: از آنجا که صنعت فولاد 
کشور همواره در حال رشد است، نباید 
در  گاز  و  برق  های  قطعی  درخصوص 
اولویت باشد و نگاه ویژه ای به این صنعت 

ارز آور و کارآفرین صورت گیرد.

گلوگاه هــای ریلی شــرکت حدود هزار و دویســت کیلومتر 
هستند که ســرعت سیر در آن ها حداقل است بنابراین ما 
در کنار فعالیــت در زمینه تأمین واگن و لوکوموتیو، برای 
رفع چالش  و نیازهای شرکت در بحث حمل و نقل، در حال 

تاسیس اولین شرکت ریلی تخصصی کشور هستیم.

،،

،،

مدیرعامل شرکت سرمایه گذاری توسعه 
معادن و فلزات با اشاره به وضعیت مناسب 
از  ارزی،  درآمدهای  بخش  در  شرکت 
سرمایه گذاری های جدید این شرکت در 
بخش های مختلف زنجیره تولید خبر داد 
و گفت: یکی از برنامه های شرکت، فعالیت 
در حوزه  عناصر کمیاب است و فعالیت در 

زمینه سرب و روی آغاز شده است.
به گزارش جهان فولاد، دکتر امیر حسین 
نادری در جلسه هم اندیشی شرکت های 
گروه، با اشاره به نزدیک شدن ایام پایانی 
برای سال جاری  اهداف شرکت  و  سال 
انجام  برنامه ریزی  با  خوشبختانه  گفت: 
شده، علی رغم وجود چالش ها و مشکلات 
توانستیم بسیاری از تهدیدها را به فرصت 
تبدیل کنیم و با توجه به ارتقاء و بهبود 
به حمایت  بانک مرکزی نسبت  رویکرد 
حوزه  در  بویژه  اقتصادی  بنگاه های  از 
هستیم. مناسبی  شرایط  در  صادرات، 

مدیرعامل شرکت سرمایه گذاری توسعه 
معادن و فلزات با تاکید به امکان صادرات 
درآمد  از  زیرمجموعه،  شرکت های  برای 
ارزی مناسب و امیدوارکننده شرکت خبر داد 
و ضمن یادآوری تجربه موفق تاسیس شرکت 
تجلی )به عنوان نخستین شرکت سهامی عام 
پروژه( تصریح کرد: تلاش می کنیم با توجه به 
نیاز مجموعه و متناسب با شرایط اقتصادی 
کشور، در حوزه های زیرساختی نیز فعالیت 

کنیم.دکتر نادری در ادامه به کمبود ۱۳ هزار 
کیلومتری خط ریلی کشور اشاره کرد و بیان 
داشت: گلوگاه های ریلی شرکت حدود هزار و 
دویست کیلومتر هستند که سرعت سیر در 
آن ها حداقل است بنابراین ما در کنار فعالیت 
در زمینه تأمین واگن و لوکوموتیو، برای رفع 
چالش  و نیازهای شرکت در بحث حمل و 

نقل، در حال تاسیس اولین شرکت ریلی 
تخصصی کشور هستیم.

تکمیل زنجیره فولاد در غرب کشور
وی همچنین از سرمایه گذاری های شرکت 
در بخش های مختلف زنجیره در مناطق 
مختلف کشور خبر داد و گفت: با توجه به 

پتانسیل های بالا از جمله ذخایر ارزشمند 
سنگ آهن در غرب کشور و به منظور تکمیل 
زنجیره فولاد، سرمایه گذاری جدید در فولاد 
معدن  شدن  شد.اضافه  انجام  کردستان 
زغالسنگ گلندرود و یک شرکت تخصصی 
در زمینه مهندسی، از دیگر مواردی بودند که 
نادری به عنوان سرمایه گذاری جدید شرکت 

از آن ها نام برد.

سرمایه گذاری در حوزه عناصر کمیاب
مدیرعامل شرکت سرمایه گذاری توسعه 
معادن و فلزات در بخش دیگر صحبت های 
خود، با تاکید بر ضرورت تبدیل تهدیدها به 
فرصت، تحریم ها را فرصتی برای رشد توان 
داخلی برشمرد و افزود: یکی از برنامه های ما، 
فعالیت در حوزه  عناصر کمیاب است و در حال 
حاضر، در مرکز کشور و در منطقه کوهبنان 
فعالیت در حوزه سرب و روی را آغاز کرده ایم 
و برنامه های خوبی دراین حوزه در دستور کار 
قرار دارد. جلسه هم اندیشی شرکت های گروه، 
به منظور ارائه آخرین گزارشات و رویدادهای 
حضور  با  بین المللی  و  ملی  اقتصادی 
مدیران عامل شرکت های گروه و معاونین 
هلدینگ، صبح )یکشنبه( برگزار شد و در 
تحولات  آخرین  گزارش  ارائه  ضمن  آن 
اقتصاد  بر  آن  تاثیرات  جهان،  اقتصادی 
ایران بویژه در حوزه فعالیت مجموعه مورد 

بحث و تبادل نظر قرار گرفت.
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تداوم ارتقای تولید در فولاد خوزستان؛
رکورد تولید واحد زمزم یک و دو 
شرکت فولاد خوزستان شکسته شد

     

رکورد تولید واحد زمزم یک و دو شرکت فولاد خوزستان 
شکسته شد.به گزارش خبرنگار روابط  عمومی و به نقل از 
مهران پاک بین مدیر بخش احیا، رکورد تولید روزانه واحد 
زمزم یک و دو در یازدهم آذرماه ۱۴۰۰ با تولید شش هزار 
و ۲۶۵ تنُ، پس از دو سال ارتقا یافت. همچنین رکورد تولید 

زمزم دو نیز پس از دو سال به سه هزار و ۲۶۰ تنُ رسید.
وی در ادامه گفت: همدلی، کار گروهی، دانش فنی، تخصص 
و تعهد در کنار تلاش بی وقفه و حفظ کیفیت محصول نهایی، 
رمز موفقیت در دستیابی به رکوردهای تولید است. همچنین 
بدون انجام صحیح و اصولی فرآیندهای نگهداری و تعمیرات، 
حفظ و ارتقا سیستم ها، تجهیزات و روال های عملیاتی که 
ستون های اصلی پایداری و تحقق رکوردهای تولید هستند، 

این مهم میسر نبود.
دستیابی  دلایل  از  یکی  است،  حاکی  ما  خبرنگار  گزارش 
به رکورد تولید ماهیانه شمش در آبان ماه، تولید مستمر و 
رکوردهای پیاپی واحد احیا بود.گفتنی است، آهن اسفنجی 
پس از ذوب و احیا در فولاد سازی، در فرآیند ریخته گری 
به شکل محصولات مورد نیاز در می آید و به سه شکل اسلب 

)تختال(، بیلت و بلوم )شمش(  مورد استفاده قرار می گیرد.

مجتمع فولاد خراسان بار دیگر واحد 
نمونه صنعتی استان شد

گروه صنایع معدنی فولاد - رییس خانه »صنعت، معدن 
»مجتمع  شدن  برگزیده  از  رضوی  خراسان  تجارت«  و 
فولاد خراسان« در میان واحدهای نمونه معدنی استان 

خبر داد.
مجتمع فولاد خراسان بار دیگر واحد نمونه صنعتی استان شد

به گزارش ماین نیوز، رییس خانه معدن استان خراسان 
ارزیابی  در جلسه  کرد:  بیان  این مطلب  اعلام  با  رضوی، 
تخصصی هشتم آذرماه این تشکل، فولاد خراسان به عنوان 
واحد نمونه استانی در حوزه صنایع معدنی برگزیده شده 

است.
غلامرضا نازپرور، رییس استانی این پارلمان بخش خصوصی، 
در پیامی به دکتر کسری غفوری، ضمن تبریک این موفقیت، 
این انتخاب را حاصل ارزیابی تخصصی واحدهای معادن و 

صنایع معدنی استان عنوان کرد.
 گفتنی است مجتمع فولاد خراسان، سال گذشته نیز واحد 

نمونه صنایع معدنی استان شناخته شده بود.

رئیس کل بانک مرکزی: 

دسترسی قابل توجه به منابع ارزی؛ اوضاع به زودی بهبود می یابد

هدف گذاری ۵۵ میلیون تنی تولید فولاد با چه شرایطی محقق می شود؟

مدیرعامل فولاد هرمزگان :

مدیریت توسعه یافته، موثر بر بهبود شاخص های کلان

دسترسی  جاری  سال  در  خوشبختانه 
دسترسی  مجموع  در  و  بانک  این 
سیستم اقتصادی کشور به منابع ارزی 

بهبود قابل ملاحظه ای داشته است. 

شرایط  در  کشور  به  ارز  ورود  نظر  از 
بسیار خوبی هستیم و پیش بینی من 
اوضاع  نزدیک  آینده  در  است که  این 
تأمین  رفت.کل  خواهد  بهبود  به  رو 

واردات  برای  و  کشور  در  که  ارزی 
 ۳۶ معادل  گرفته  صورت  کالاها  تمام 
میلیارد دلار است که بخشی از آن در 
طریق  از  دیگر  بخشی  و  نیما  سامانه 

بانکی تأمین شده است. این مقدار به 
در  شده  تامین  ارز  مجموع  از  مراتب 

سال گذشته بیشتر است.
از  حاصل  ارز  بازگشت  جاری  سال  در 
۲۲.۴میلیارد  معادل  غیرنفتی  صادرات 
دلار بوده است که این میزان در مقایسه 
درصد  گذشته ۴۵  سال  مشابه  مدت  با 

افزایش داشته است.
در سال جاری عرضه ارز در سامانه نیما 
توسط صادرکنندگان معادل ۲۰ میلیارد 
دلار بوده است که این میزان در مقایسه 
درصد  گذشته ۷۰  سال  مشابه  مدت  با 
بازگشت  است.تسهیل  داشته  افزایش 
مشوق  ارائه  طریق  از  صادراتی  ارزهای 
های صادراتی و ایجاد تبادل مستقیم بین 
صادرکنندگان و واردکنندگان در دستور 

کار بانک مرکزی قرار دارد.

و  تولیدکنندگان  اتحادیه  دبیر 
ایران  معدنی  محصولات  صادرکنندگان 
و محصولات  فولاد  تولید  افزایش  گفت: 
در  تن  میلیون   ۵۵ میزان  به  فولادی 
سال نیازمند توسعه زیرساخت ها ازجمله 
صنعت حمل ونقل به روز، جاده، بندر، آب، 

فنّاوری برق و حتی بازاراست.
کامران وکیل در گفت وگو با پایگاه خبری 
ده  بخش خصوصی  کرد:  بیان  فولادبان 
صنعت  وزیر  زاده  نعمت  به  پیش  سال 
ایران هیچ گاه نمی تواند  وقت یادآور شد 
به ظرفیت ۵۵ میلیون تن فولاد در سال 
میزان  این  تولید  زیرساخت  برسد چون 

فولاد در کشور وجود ندارد.
وی ادامه داد: در ایران سوخت، انرژی، 
برق، گاز و سنگ آهن ارزان وجود دارد 
 ۵۵ میزان  تا  فولاد  تولید  افزایش  ولی 
حمل ونقل  صنعت  به  نیاز  تن  میلیون 

و  برق  فنّاوری  آب،  بندر،  به روز، جاده، 
حتی خریدار و بازار دارد. در آن موقع 
در  هم  تحریم ها  برداشتن  بحث  حتی 

مجامع بین المللی بسیار مطرح بود.
و  تولیدکنندگان  اتحادیه  دبیر 
ایران  معدنی  محصولات  صادرکنندگان 

میلیاردها  سال  ده  از  بعد  کرد:  تصریح 
میلیارد تومان از حساب صندوق توسعه 
ملی برداشت شد و منابع مالی کشور برای 
و  مناطق خشک  در  فولاد  کارخانه های 
مرکزی و به صورت پراکنده هزینه شد و 
هفت طرح استانی بی کاربرد و کم ظرفیت 

که نه بازار دارند و نه آب و برق و جاده و 
گاز به بهره برداری رسید.

بی ثمر،  طرح های  افتتاح  گفت:  وکیل 
محصولات  صادرات  عوارض  بردن  بالا 
معدنی و جلوگیری از فروش محصولات 
معدنی تحت عنوان خام فروشی موجب 
و  معدنی  اکتشافات  به حداقل رسیدن 
کاهش تولید مواد اولیه معدنی ازجمله 
بحث  حاضر  حال  در  و  شد  سنگ آهن 
بسیار  کشور  برای  سنگ آهن  کمبود 

جدی است.
دولتمردان  اگر  افزود:  پایان  در  وی 
بخش  صحبت های  به  پیش  سال  ده 
خصوصی گوش می کردند وضع مملکت 
امروز بهتر بود و اگر امروز گوش کنند 
مسلماً وضع مملکت ده سال آینده بهتر 
امروز  شرایط  از  شرایط  و  شد  خواهد 

بهتر خواهد بود.

در پی برگزاری کارگاه برنامه توسعه فردی 
برای معاونین و مدیران فولاد هرمزگان 
فولاد  مدیرعامل  معروفخانی  عطاالله   ،
هرمزگان در بازدید از این کارگاه  در گفت 
و گو با روابط عمومی این شرکت مدیریت 
توسعه یافته   و دارای آموزش های به  روز را 
باعث  تاثیرات مثبت در زمینه دستاوردها 
و شاخص های کلان شرکت دانست. وی  
و  مدیریتی  سطوح  روی  سرمایه گذاری 
رهبری شرکت فولاد هرمزگان را یکی از 
ماموریت های این شرکت و بر عهده واحد 
آموزش و توسعه نیروهای انسانی برشمرد .

در ادامه امین رنجبرفرد مدیر آموزش و 
از  هرمزگان  فولاد  انسانی  منابع  توسعه 
کارگاه  این  اهمیت  و  کارکردها  اهداف، 
برنامه توسعه  اینکه  با اعلام  . وی  گفت 
فولاد  شرکت  مدیریتی  سطوح  فردی 
این  مدیران  و  معاونان  ویژه  هرمزگان 

توسعه  را  از آن  باشد هدف  شرکت می 
و  خودشناسی  خودآگاهی،  مهارت های 
مخاطبان  و خودتوسعه ای  خودیادگیری 
این  بیشتر  تشریح  در  دانست..رنجبرفرد 
قالب  در  کارگاه  این  در  گفت:  موضوع 
به  نسبت  متنوع،  و  متفاوت  ماژول های 

سنتز  مفهومی توسعه فردی، تولید فهم 
و  پدیده  این  درباره  مشترک  درک  و 
کارکردها و آثار مثبت آن در حیات شرکت 
انجام می شود.  فولاد هرمزگان؛ اقداماتی 
کارگاه توسعه فردی بر یادگیری های ما 
درباره روندهای جهانی مبتنی است. به 

عبارت بهتر بعد از انجام بررسی های لازم 
به این نتیجه رسیده ایم که شرکت ها به 
ویژه شرکت های بزرگی که روی توسعه 
رهبری خود سرمایه گذاری های بیشتری 
در  را  پایداری  اقتصادی  توسعه  کرده اند 

محیط پیرامونی خود تجربه کرده اند.

در سال جاری بازگشت 
ارز حاصــل از صادرات 
مـــعادل  غیــرنفـتـــی 
۲۲.۴میلیارد دلار بوده 
است که این میزان در 
مقایسه با مدت مشابه 
سال گذشته ۴5 درصد 
است. داشته  افزایش 

،،

،،

سرمایه گذاری روی 
سطوح مدیریتی و رهبری 
شرکت فولاد هرمزگان 
را یکی از ماموریت های 
این شرکت و بر عهده 
واحد آموزش و توسعه 

نیروهای انسانی 
برشمرد 

،،
،،
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مدیرعامل فولاد مبارکه :

از تهدیدها و محدودیت های موجود در حوزه صنعت، فرصت های طلایی بسازیم

فــولاد  آب  مصــرف  میــزان 
مبارکــه نســبت بــه تولیــد و 
بــرای  کــه  ارزش افــزوده ای 
کشــور دارد، میــزان بســیار 
ناچیــزی اســت؛ چراکــه ایــن 
شرکت توانسته نسبت به سال 
گذشــته 30 درصد از مصرف 
آب خود را کاهش دهد؛ توسعه 
پروژه هــای کاهش مصرف آب 
در فولاد مبارکه، این شــرکت 
را ازنظر اســتراتژیک مستقل 

خواهد کرد.

،،

،، طیب نیا  محمدیاسر   ، فولاد  جهان  گزارش  به 
مدیرعامل فولاد مبارکه در جلسه کمیته مدیریت 
حضور  با  آذرماه ۱۴۰۰   ۱۰ چهارشنبه  روز  که 
معاونین و مدیران این شرکت برگزار شد، اظهار 
کرد: توسعه کمی، کیفی و متوازن، حاکمیت نگاه 
تحول گرا و توسعه محور در جای جای شرکت، الگو 
بودن و پیشران بودن در صنعت در راستای رشد 
فولاد  اهداف  مهم ترین  ازجمله  کشور  اقتصادی 
مبارکه است که برای رسیدن به این اهداف باید 

نگاهی جهان تراز داشته باشیم.
وی با بیان اینکه اصلی ترین عامل تحقق تحول در 
هر سازمان، پیشران بودن آن سازمان است، افزود: 
است  اصلی هر سازمان  رکن  انسانی  سرمایه های 
و مدیریت سرمایه های انسانی به معنای مدیریت 
اذهان و یکپارچه سازی دغدغه های مدیران و کارکنان 
آن سازمان است؛ ذهنیت و طرز تفکر کارکنان هر 
سازمان نتیجه مستقیمی بر آینده کسب وکار آن 
سازمان خواهد داشت و به عبارت دیگر آنچه امروز 
در ذهن کارکنان کاشته می شود، همان چیزی خواهد 

بود که فردا از آن برداشت خواهد شد.
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه با تأکید بر ضرورت 
کارکنان  و  مدیران  میان  همگرایی  و  هم افزایی 
خاطرنشان کرد: شرط تحقق اهداف در شرکت فولاد 
مبارکه همراهی در راستای پیشبرد فعالیت هاست 
به طوری که علی رغم وجود فشارها به صنعت، می توانیم 
تهدیدها را به فرصت هایی طلایی مبدل کنیم.وی با 
بیان اینکه مشکل انرژی برای همه در کشور وجود 
دارد، اذعان داشت: کدام یک از بخش های صنعتی 
و اقتصادی کشور بهتر از فولاد مبارکه می تواند در 
رفع مشکل انرژی پیشرو باشد؟ اگر امروز درک 
صحیحی از مسائل داشته باشیم و برای رفع موانع 
درست تصمیم بگیریم قطعا می توانیم بر مشکلات 

فائق بیاییم.
طیب نیا با تأکید بر ضرورت تغییر فرهنگ مصرف 
انرژی و برنامه ریزی برای آن تصریح کرد: گفتمان 
صرفه جویی در مصرف انرژی را باید ابتدا در شرکت 
فولاد مبارکه و سپس در جامعه تسری داد که در 
همین راستا نیز در حال انجام عملیات گسترده ای 

در حوزه صرفه جویی در مصرف انرژی هستیم.
وی ادامه داد: هنوز فرصت های بسیار زیادی در 
بالادست برای ما وجود دارد که شاید تا چند سال 
دیگر همین فرصت ها وجود نداشته باشند که لازم 
است تا در این خصوص سرعت خود را افزایش 
داده و نفوذمان را در حوزه پایین دست گسترش 
تأکید  با  مبارکه  فولاد  شرکت  دهیم.مدیرعامل 
انتقال  پروژه های  اجرای  در  تسریع  ضرورت  بر 
انرژی اضافه کرد: تغییر و چابک سازی برنامه های 

تولید متناسب با شرایط موجود، امری قابل اجرا و 
شدنی است؛ در بحث زیرساخت ها نیز معاونت های 
مختلف باید برنامه داشته باشند و در موضوعات 

مختلف کمیته های عملیاتی تشکیل دهند.
و  اولیه  مواد  اهمیت حمل ونقل  به  اشاره  با  وی 
محصولات در شرکت فولاد مبارکه عنوان داشت: 
امکان افزایش ظرفیت ناوگان حمل ونقل مواد اولیه 
برای فولاد مبارکه وجود دارد و این امر باید هرچه 
سریع تر تحقق پیدا کند؛ همچنین برای تأمین 
منابع انرژی، به خصوص آب باید سرمایه گذاری های 
بیشتری صورت گیرد.طیب نیا با تأکید بر ضرورت 
رعایت دستورالعمل های ایمنی در خطوط تولید 
شرکت فولاد مبارکه بیان کرد: ایمنی در صنعت 
از اهمیت زیادی برخوردار است و ضرورت دارد 
فولاد  در  ایمنی  سطح  ارتقای  خصوص  در  که 
مبارکه برنامه ریزی مدونی انجام شود؛ همچنین 
این شرکت  بهره برداری ها در  و  سرمایه گذاری ها 

باید به سمت ارتقای کیفیت سوق پیدا کنند.
وی با تأکید بر ضرورت ارائه پیشنهاد ها برای رفع 
چالش های فولاد مبارکه ابراز داشت: در کنار ارائه 
گزارش های عملکرد معاونت های مختلف، نیازمند 
پیشنهاد ها برای رفع چالش ها و بهبود فرایندها 
هستیم. برای تأمین انرژی موردنیاز فولاد مبارکه 
راهکارهایی وجود دارد که با برنامه ریزی های منظم 

می توان آن ها را به کار گرفت.
ضرورت  بر  تأکید  با  مبارکه  فولاد  مدیرعامل 
در  مبارکه  فولاد  جایگاه  در خصوص  آگاه سازی 
اقتصاد، رشد و تعالی کشور یادآور شد: باید درصدد 
افزایش روشن گری در فضای رسانه و اطلاع رسانی 
برای فراهم سازی شرایط توسعه کیفی برای فولاد 
مبارکه باشیم؛ فولاد مبارکه باید برای به کارگیری 
گفتمان منطقی و مبتنی بر دانش برنامه داشته 
باشد؛ چراکه موضوعات مرتبط با فضای رسانه و 

اطلاع رسانی نیازمند تبیین علمی است.
و  علمی  نخبگان  اهمیت جذب  به  اشاره  با  وی 
فنی به شرکت فولاد مبارکه افزود: افزایش اشتیاق 
کارکنان،  برای  شغلی  ارتقای  امکان  و  شغلی 
پیشرفت شغلی،  عادلانه  زمینه های  فراهم سازی 
ارتقای سطح دانش کارکنان و پیمانکاران بسیار 
مهم است و اگر بخواهیم صنعتی پیشرو باشیم، 
باید برای ارتقای سطح دانش سرمایه های انسانی 
جزو  آموزش  چراکه  باشیم؛  داشته  برنامه  خود 

اولویت های فولاد مبارکه محسوب می شود.
عباس اکبری محمدی معاون بهره برداری شرکت 
کرد:  اظهار  جلسه  این  ادامه  در  مبارکه  فولاد 
وضعیت ایمنی فولاد مبارکه نسبت به سال های 
گذشته روند روبه رشدی داشته و امیدوارم که آمار 

حوادث کاری همواره در پایین ترین سطح ممکن 
قرار داشته باشد.

وی با بیان اینکه تولید ۸ ماه اخیر فولاد مبارکه 
روند روبه رشدی داشته است، افزود: برنامه تولید 
مبارکه  فولاد  گرم  نورد  و  سرد  نورد  نواحی  در 
بیش از برنامه پیش بینی شده محقق شده است و 
خوشبختانه طی ماه های اخیر ۸ محصول جدید 
آخرین  که  تولیدشده  و  این شرکت طراحی  در 
محصول گرید APIX۸۰ موردنیاز صنایع نفت و 
گاز بوده و در روزهای اخیر در شرکت فولاد اکسین 
با موفقیت نورد شده و مورد آزمایش قرار گرفته که 

نتایج آن نیز مثبت بوده است.
معاون بهره برداری فولاد مبارکه نتایج پروژه های 
را مثبت  این شرکت  و پساب در  با آب  مرتبط 
ارزیابی کرد و گفت: سهم استفاده فولاد مبارکه 
از پساب شهرهای اطراف نسبت به میزان مصرف 
این شرکت از آب تازه بسیار بیشتر است و این 
آب  مصرف  برای  که  است  این  نشان دهنده 

برنامه ریزی وجود دارد.
وی عنوان کرد: میزان مصرف آب فولاد مبارکه 
نسبت به تولید و ارزش افزوده ای که برای کشور 
این  چراکه  است؛  ناچیزی  بسیار  میزان  دارد، 
شرکت توانسته نسبت به سال گذشته ۳۰ درصد از 
مصرف آب خود را کاهش دهد؛ توسعه پروژه های 
کاهش مصرف آب در فولاد مبارکه، این شرکت را 

ازنظر استراتژیک مستقل خواهد کرد.
ضربات  انرژی  محدودیت  اینکه  بیان  با  اکبری 
زیادی را به تولید در کشور وارد کرده است، ابراز 
داشت: میزان تولید ازدست رفته فولاد مبارکه به 
میزان  به  جاری  سال  در  برق  محدودیت  دلیل 
آهن  تن  هزار  آهن، ۵۰۰  گندله  تن  هزار   ۱۳۵
است. بوده  تختال  تن  هزار   ۲۵۰ و  اسفنجی 

بازاریابی  و  فروش  معاون  جوانبخت  طهمورث 
فولاد مبارکه با ارائه گزارش عملکرد فروش این 
شرکت تا پایان آبان ماه ۱۴۰۰ اظهار داشت: روند 
فروش فولاد مبارکه در سال ۹۹ رکورد تحویل و 
حمل را شکست و در سال ۱۴۰۰ از فروش ۱۲۵ 
هزار تن عبور کرد.وی با بیان اینکه عملکرد فروش 
شرکت های زیرمجموعه فولاد مبارکه طی ۸ ماه 
گذشته قابل قبول بوده است، ادامه داد: با توجه 
ممنوعیت واردات لوازم خانگی، نیاز تولیدکنندگان 
افزایش  این بخش به ورق های رنگی  داخلی در 

را  تولیدکنندگان  این  نیاز  مبارکه  و فولاد  یافته 
به طور کامل تأمین می کند.مهدی کفایت معاون 
سرمایه های انسانی و سازماندهی فولاد مبارکه در 
این جلسه از آخرین آمار و وضعیت نیروی انسانی 
نفرات  تعداد  اظهار کرد:  و  این شرکت خبر داد 
شاغل در این شرکت به ازای تولید هر تن فولاد 
مختلف  رده های  در  استخدام  و  است  نفر   ۶۸۲
شغلی بر مبنای میزان بازنشستگی کارکنان فولاد 

مبارکه برنامه ریزی می شود.
اشتیاق  و  رضایت  میانگین  اینکه  بیان  با  وی 
براساس  مبارکه  فولاد  شرکت  کارکنان  شغلی 
میانگین شرکت های برتر به بیش از ۷۳ درصد 
جامع  طرح  تدوین  داشت:  اذعان  است،  رسیده 
ساختار سازمانی گروه، طراحی و پیاده سازی نظام 
شفاف جهت برون سپاری فعالیت شرکت، معرفی 
نیروهای جدیدالاستخدام پذیرفته شده در آزمون 
استخدامی به منظور تأمین نیاز ساختار سازمانی 
کارکنان  کلیه  ارزیابی  کانون  برگزاری  واحدها، 
رده های با ماهیت سرپرستی و کارشناسان شرکت 
در جهت تکمیل و پیاده سازی نظام شایستگی و 
جانشین پروری، توسعه و ترویج اخلاق ارزش ها و 
فرهنگ سازمانی و استقرار سیستم مدیریت کرونا 
و استاندارد کار ایمن در زمان پاندمی کووید ۱۹ 
ISO۴۵۰۰۵:۲۰۲۰ ازجمله مهم ترین برنامه ها و 
اقدامات معاونت سرمایه های انسانی و سازماندهی 

شرکت فولاد مبارکه در سال ۱۴۰۰ است.
معاون سرمایه های انسانی و سازماندهی فولاد مبارکه 
اقدامات  اجرای  و  طراحی  همچنین  کرد:  تأکید 
کنترلی در مواجهه با شرایط کرونایی، طراحی و 
استقرار سیستم جامع خدمات ایاب و ذهاب کارکنان، 
پیگیری زیباسازی فضاهای عمومی و محیط کار 
کارکنان، پرداخت سنوات تجمیعی به پرسنل پیمانکار 
با تأیید امور قراردادها و راه اندازی ۳ فاز از پروژه ۱۵ 
فازی HR پیمانکاران )سیستم یکپارچه اطلاعاتی 
منابع انسانی پیمانکاران( از دیگر اقدامات معاونت 
سرمایه های انسانی و سازماندهی فولاد مبارکه در 

ماه های اخیر بوده است.
و  بهداشت  ایمنی،  مدیر  مدرسی فر  حسین 
محیط زیست فولاد مبارکه در ابتدای این جلسه 
به  کرونا  واکسن  تزریق  آمار  آخرین  به  اشاره  با 
کرد:  اظهار  شرکت  این  پیمانکاران  و  کارکنان 
گستردگی واکسیناسیون در شرکت فولاد مبارکه 
اینکه  بیان  با  است.وی  رسیده  درصد  به ۹۸٫۷ 

و  کارکنان  از   PCR آزمایش  هزار  تاکنون ۷۰ 
پیمانکاران شرکت فولاد مبارکه گرفته شده است، 
افزود: در این پالایش، ۷ درصد از آزمایش ها در 
میان پیمانکاران و ۸ درصد از آزمایش ها در میان 

کارکنان فولاد مبارکه مثبت بوده است.
فولاد  محیط زیست  و  بهداشت  ایمنی،  مدیر 
مبارکه با تأکید بر ضرورت تداوم بازرسی ها برای 
کرد:  خاطرنشان  بهداشتی  دستورالعمل های 
مواردی همچون فاصله گذاری اجتماعی، کنترل 
ازجمله  بهداشتی  نکات  رعایت  برای  کارکنان 
استفاده از ماسک در فولاد مبارکه همچنان ادامه 
برای  اینکه پیش بینی های لازم  بیان  با  دارد.وی 
تزریق دوز یادآور واکسن کرونا با هماهنگی وزارت 
بهداشت برای متقاضیان صورت گرفته است، اذعان 
داشت: ضریب ایمنی در فولاد مبارکه با توجه به 
رفتارهای  )در  قطعیت ها  عدم  و  محدودیت ها 
ضریب  و  داشته  امیدوارکننده ای  روند  انسانی( 
در شرکت  گذشته  سال  حوادث طی ۲۰  تکرار 

فولاد مبارکه به صورت نزولی بوده است.
در ادامه این جلسه علیرضا کی یگانه مدیر کنترل 
کنترل  از  گزارشی  ارائه  با  مبارکه  فولاد  کیفی 
کیفیت این شرکت تصریح کرد: بازده کیفی فولاد 
محصول  مقدار  و  داشته  رشد  درصد   ۳ مبارکه 
نامنطبق )درجه ۱ و ۲( بدون قراضه نیز در این 
شرکت بسیار مطلوب بوده است.وی با بیان اینکه 
بازده عمودی )کمی در کیفی( فولاد مبارکه طی 
۳ ماه اخیر روند مثبتی داشته است، بیان داشت: 
آهن سازی  ناحیه  در  تولید  و  اولیه  مواد  کیفیت 
فولاد مبارکه شرایط نسبی و متعادلی داشته و 
کیفیت محصول موردنیاز خودروسازی علی رغم 
اینکه نسبت به سال گذشته وضعیت قابل قبولی 

داشته اما همچنان نیاز به ارتقا دارد.
در پایان این جلسه، ابراهیم کاظمی مدیر آموزش 
و توسعه سرمایه های انسانی شرکت فولاد مبارکه 
اظهار کرد: تهیه سند توسعه رهبران، اجرای فرایند 
جانشین پروری، اجرای پلتفرم کانون ارزیابی شایستگی 
برنامه های  ازجمله  مربی گیری  نظام  و  عملکرد  و 
آموزش در فولاد مبارکه است؛ توسعه فردی، توسعه 
نگرش جمعی و توسعه دانش کسب وکار نیز از اهداف 
واحد آموزش و توسعه سرمایه های انسانی این شرکت 
آموزشی  نشست  جلسه  این  دوم  بخش  است.در 
کلیه  ویژه  دکتر علامه  با حضور  رهبران سازمان 

مدیران شرکت فولاد مبارکه اجرا گردید.
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قرارداد ساخت مجتمع فروآلیاژهای 
چادرملو منعقد شد

این مجتمع مابین شرکت معدنی و صنعتی  قرادادساخت 
چادرملو بعنوان کارفرما و کنسرسیومی متشکل از شرکتهای 
کیسون، کاهنربا و پارس فرارون بعنوان پیمانکار منعقد شد. 

درپی اخذ مجوز ساخت و تخصیص مکان احداث مجتمع 
فروآلیاژهای چادرملو در استان یزد، قرادادساخت این مجتمع 
مابین شرکت معدنی و صنعتی چادرملو بعنوان کارفرما و 
کنسرسیومی متشکل از شرکتهای کیسون، کاهنربا و پارس 

فرارون  بعنوان پیمانکار منعقد شد.
واحد ۱۵  یک  شامل  مجتمع  این  ما،  خبرنگار  گزارش  به 
هزارتنی فروسیلیس، یک واحد ۲۰ هزارتنی فرو منگز و یک 
واحد ۳۰ هزار تنی سیلکو منگنز می باشد که در استان یزد 

احداث می گردد.
گفتنی است تمامی مراحل مهندسی پایه ، مهندسی تفصیلی 
و  ساخت تجهیزات توسط این کنسرسیوم داخلی و حداکثر 
ظرف  ۳۰ ماه اجرا خواهد شد و بالغ بر ۴۵ میلیون یورو 

سرمایه گذرای پیش بینی شده است .

عزم راسخ تلاشگران گهرزمین در پیمودن پله های ترقی؛

کگهر رکوردِ فروش خود را شکست

کگهر با سال مالی منتهی به آذر، با ۳۰۸۴ میلیارد تومان 
فروش رکورد تازه ای ثبت کرد.

به گزارش جهان فولاد به نقل از روابط عمومی و امور بین 
الملل شرکت سنگ آهن گهرزمین؛ کگهر با سال مالی منتهی 
به آذر، با ۳۰۸۴ میلیارد تومان فروش رکورد تازه ای ثبت کرد 

و رکورد مهر ماه خود را ۱۶ درصد ارتقا داد.
فروش شرکت گهرزمین نسبت به متوسط ده ماه گذشته ۸۶ 
درصد رشد داشته است. مقدار فروش این شرکت در آبان ماه، 
بالغ بر یک و نیم میلیون تن بوده که افزایش ۱۲ درصدی 
نسبت به مهرماه را نشان می دهد. این میزان، ۳۸ درصد بالاتر 

از متوسط ده ماه گذشته است.
همچنین نرخ فروش گندله ۲ درصد و کنسانتره سنگ آهن 
۵ درصد نسبت به مهر ماه رشد داشته اند. تغییر نرخ این دو 
محصول نسبت به متوسط ماه های گذشته به ترتیب ۲ و ۳۹ 

درصد گزارش شده است.
شایان ذکر است مجموع فروش شرکت در یازده ماه طی شده 
از سال مالی قریب به ۲۰ هزار میلیارد تومان است که ۱۲۴ 

درصد نسبت به دورۀ مشابه سال گذشته رشد داشته است.
گفتنی است آخرین قیمت سهم برابر با ۴۵۳۳۷ ریال بوده و 

در یک ماه گذشته ۲ درصد رشد داشته است.

تقدیر استاندار ویژه خوزستان و ستاد استانی مدیریت کرونا از شرکت فولاد خوزستان

با آغاز بهره برداری از پروژه فولاد سازی شرکت فولاد بوتیای ایرانیان

افزایش ظرفیت تولید فولاد در کشور محقق گردید

ستاد  دبیر  و  خوزستان  ویژه  استاندار 
استانی مدیریت کرونا از اقدامات ارزشمند 

شرکت فولاد خوزستان تقدیر کردند.
به گزارش جهان فولاد ۱۳ آذرماه ۱۴۰۰ 
در سالن کنفرانس استانداری خوزستان 
مدیریت  استانی  ستاد  نشست  نودمین 
با حضور کلیه اعضا و به ریاست  کرونا 

استاندار خوزستان برگزار شد. در جریان 
این جلسه، صادق خلیلیان استاندار ویژه 
و رییس ستاد استانی مدیریت کرونا و 
فرهاد ابول نژادیان رییس دانشگاه علوم 
درمانی  بهداشتی  خدمات  و  پزشکی 
جندی شاپور اهواز و دبیر ستاد استانی 
تقدیر  لوح  دو  اهدای  با  کرونا  مدیریت 

مدیرعامل  ابراهیمی  امین  به  خطاب 
مقام  قائم  دزفولی  مخبر  علیرضا  و 
مدیرعامل در امور ستادی و مسئولیت 
ارزشمند  اقدامات  از  اجتماعی  های 
زمینه  در  خوزستان  فولاد  شرکت 
حمایت  نیز  و  کوید۱۹  ویروس  کنترل 
و  بهداشت  مجموعه  از  دریغ  بی  های 

مختلف  های  پیک  در  استان،  درمان 
این پاندمی و تلاش برای حفظ سلامت 
مردم شریف خوزستان قدردانی کردند.

است:  آمده  تقدیرنامه  این  از  بخشی  در 
از  یکی  کرونا  بیماری  با  مبارزه  “دوران 
دوره های طلایی خدمت به مردم عزیز 
سازمان  از  بسیاری  که  است  کشورمان 
های مختلف، همپای مدافعان سلامت در 
این ایام خوش درخشیدند و در پاسداری 
قابل  اقدامات  و جامعه  مردم  از سلامت 
توجهی انجام دادند. بدینوسیله از همکاری 
بی شائبه جنابعالی که با اهدای تجهیزات 
به بیمارستان ها و کمک به واکسیناسیون 
سهم  کرونا  بیماری  مدیریت  و  عمومی 
بسزایی داشته اید، تقدیر و تشکر بعمل 
مخبر  علیرضا  است،  آید.”گفتنی  می 
امور  در  مدیرعامل  مقام  قائم  دزفولی 
به  اجتماعی  های  مسئولیت  و  ستادی 
فولاد  شرکت  مدیرعامل  از  نمایندگی 

خوزستان این لوح ها را دریافت کرد.

پروژه  از  برداری  بهره   ۱۴۰۰ آبانماه   ۱۸
فولاد سازی شرکت فولاد بوتیای ایرانیان از 
شرکتهای زیر مجموعه هلدینگ میدکو در 
ارتباط تصویری با جناب آقای دکتر قاسمی 
مدیرعامل بانک پاسارگاد و رییس هیأت 
مدیره میدکو، جناب آقای دکتر پورمند مدیر 
عامل میدکو، جناب آقای دکتر خسروی راد 
مدیر عامل شرکت فولاد بوتیای ایرانیان، 
جمعی از مدیران و دیگر عوامل و دست 
اندرکاران پروژه آغاز شد.آقای دکتر قاسمی 
که از طریق ارتباط تصویری در این مراسم 
سخنرانی کردند به نقش بسزای این مجموعه 
در اقتصاد ملی اشاره و در ادامه فرمودند: خدا 
را شاکرم که توفیق به ثمر رساندن یک 
اقتصاد ملی  ارزشمند در  مجموعه بسیار 
را به ما عنایت کرد، این توفیق بزرگ را به 
ملت شریف ایران، به مقام معظم رهبری 

که همگی برای طول عمر با عزت ایشان 
دعا میکنیم تبریک ویژه عرض مینمایم، 
همچنین به محضر حضرت آقا امام زمان 
)عج( که صاحب ملک تمام دنیای توحیدی 
هستند عرض سلام و ادب و احترام دارم و 
این توفیق را  به ایشان نیز تبریک و تهنیت 
عرض میکنم، در ادامه ایشان از حمایتها و 
صندوق  و  مرکزی  بانک  های  پشتیبانی 

توسعه ملی قدردانی نمودند.
مدیر عامل بانک پاسارگاد در پایان گفت: 
کشور  برای صنعت  بزرگی  امروز جشن 
است ، این کار را که انصافا یک شاهکار 
صنعتی است و در طول کمتر از ۳ سال 
به این مرحله رسیده است را باید جشن 
گرفت، این پروژه را که به نام نامی حضرت 
ذکر  با  را  است  مزین  اکرم)ص(  رسول 
مطهرشان  خاندان  و  ایشان  بر  صلوات 

آغاز میکنیم.همچنین آقای دکتر پورمند 
مدیرعامل شرکت میدکو طی سخنانی در 
این مراسم گفت:بنده به عنوان کوچکترین 
لازم  برخود  کشور  در  معدنچیان  عضو 
میدانم که از حمایت های همه جانبه بانک 
پاسارگاد و صندوق توسعه ملی به جهت 
حمایت های مالی، تشکر و قدردانی نمایم.

دکتر  آقای  نیز  مراسم  این  ابتدای  در 
خسروی راد مدیر عامل شرکت فولاد بوتیا 
گزارشی از روند اجرای پروژه ارائه فرمودند، 

ایشان در ادامه بیان کردند:
در سال ۱۳۹۲ اقدامات اولیه در خصوص 
بوتیا  فولاد  پروژه   ساخت  و  طراحی 
همزمان با گندله سازی انجام شد، در سال 
۹۴ و ۹۷ با قراردادهایی توفیق عملیات 
میدانی پیدا کردیم، در سال ۹۸ با حمایت 
صندوق توسعه ملی پروژه فولاد بوتیا جان 

تازه ای گرفت و امروز ۲۸ ام آبان ماه تولید 
تجاری فولاد بوتیا را خواهیم داشت.

ادامه گفت: فولاد  دکتر خسروی راد در 
گندله  پروژه  دارد:  کلان  پروژه   ۵ بوتیا 
سازی بوتیا که از سال ۹۶ در مدار تولید 
قرار گرفته،  پروژه فولاد که امروز شاهد 
فولاد  هستیم.کارخانه  آن  برداری  بهره 
سازی بوتیای ایرانیان با ظرفیت تولید سالیانه 
۵/۱ میلیون تن شمش فولادی دومین واحد 
به بهره برداری رسیده، بعد از کارخانه گندله 
سازی ۵/۲ میلیون تنی این مجتمع می باشد 
و هم اکنون دو پروژه نیروگاه سیکل ترکیبی 
به ظرفیت ۴۵۰ مگا وات و کارخانه احیا 
مستقیم به ظرفیت ۲ میلیون تن در سال در 
حال تکمیل می باشند. کارخانه فولاد سازی 
بوتیای ایرانیان قابلیت تولید انواع بیلت، بلوم، 
بیم بلنک و راند را دارا می باشد. با شروع 
به کار این واحد، ظرفیت تولید شمش فولاد 
در هلدینگ مادر تخصصی توسعه معادن 
و صنایع معدنی خاورمیانه )میدکو( به ۲/۴ 

میلیون تن در سال رسید.
لازم به توضیح است با راه اندازی این پروژه 
ظرفیت تولید فولاد در این هلدینگ به 
۲/۴ میلیون تن در سال رسید، همچنین 
قابل ذکر است پیش از این پروژه، کارخانه 
های فولاد زرند ایرانیان و فولاد سیرجان 
بودند،  شده  وارد  تولید  مدار  به  ایرانیان 
در حال حاضر این شرکت با ۸ میلیون 
تن کنسانتره ، ۵/۷ میلیون تن گندله، ۱ 
میلیون تن آهن اسفنجی تولید می نماید.

شــرکت فولاد خوزســتان 
در زمینه کنتــرل ویروس 
کویــد۱٩ و نیــز حمایــت 
های بی دریــغ از مجموعه 
بهداشت و درمان استان، 
در پیک هــای مختلف این 
پاندمــی و تلاش برای حفظ 
شــریف  مــردم  ســلامت 
خوزستان قدردانی کردند.

،،

،،

امــروز جشــن بزرگی 
بــرای صنعت کشــور 
اســت ، ایــن کار را که 
انصافــا یک شــاهکار 
صنعتی است و در طول 
کمتر از 3 سال به این 
مرحله رسیده است را 

باید جشن گرفت

،،

،،
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تنظیم بازار فولاد با ابلاغ یک 
دستورالعمل برای کل زنجیره خطاست

وزارت صمت  گفت:  نی ریز  غدیر  فولاد  مجتمع  مدیرعامل 
و  ابلاغ  یک  برحسب  را  بازار  بخش های  تمام  بخواهد  اگر 
دستورالعمل پیش ببرد نمی تواند نتیجه مطلوب و مناسبی 
بگیرد زیرا دستورالعمل های پیشنهادی بارها آزموده شده و 
صنعت فولاد کشور نتوانسته است نتیجه مطلوبی از آن بگیرد.

به گزارش جهان فولاد به نقل از فولاد بان محسن مصطفی 
پور بیان کرد: تردیدی نیست که صنعت فولاد کشور نیازمند 
بازار فولاد است. سند جامع  تنظیم  برای  یک سند جامع 
تنظیم بازار اما باید به گونه ای باشد که فرهنگ بازار را در نظر 
بگیرد چون بازار، فرهنگ خاص خودش را دارد و مبتنی بر 

بالانس عرضه، تقاضا و نیازی است که ایجاد می شود.
این فعال صنعتی تصریح کرد: من فکر می کنم اگر بخواهیم 
در همه بخش ها بازار را برحسب یک ابلاغ و دستورالعمل 
پیش ببریم روش مطلوب و مناسبی نخواهد بود چون این 
روش تاکنون بارها آزموده شده و صنعت فولاد کشور نتوانسته 
است نتیجه مطلوبی از این آزمایش بگیرد و لازم است به این 

موضوع واقع بینانه توجه شود.
مصطفی پور گفت: افسارگسیختگی هایی در بخش هایی از 
زنجیره مشاهده می شود اما این افسارگسیختگی ها با دستور 
و دستورالعمل نمی تواند از بین برود و یا منظم و باثبات شود.

وی افزود: اخیراً دستورالعملی صادرشده که تمام واحدهای 
تولیدی خود را در  باید محصولات  تولیدی آهن اسفنجی 
بورس کالا عرضه کنند. من باافتخار می گویم فولاد نی ریز 
دستورالعمل،  ابلاغ  روزهای  ابتدایی ترین  در  و  بوده  پیشرو 
محصولات خود را در بورس کالا عرضه کرد و این شرکت 

خود را متعهد به دستورالعمل وزارت صمت دانست.
مدیرعامل مجتمع فولاد غدیر نی ریز ادامه داد: اما لزوماً تمامی 
بخشنامه ها و دستورالعمل ها نمی تواند بر صنایع اثر مطلوب 
داشته باشد. اگر احیاناً وزارت صمت این تصور را داشته باشد 
کالا  بورس  در  فولاد  زنجیره  تمام محصولات  با عرضه  که 
می تواند قیمت ها را کنترل کند و روند قیمت ها را کاهشی 
کند، باید گفت نه تنها کاهش قیمت ها مشاهده نمی شود بلکه 
اغلب الزام عرضه در بورس کالا موجب روند افزایشی قیمت 

محصولات فولادی شده است.
مصطفی پور تصریح کرد: از منظر بنگاه داری بخشنامه وزارت 
صمت شاید مثبت تلقی شود ولی ازنظر کارشناسی افزایش 
قیمت مطلوب نیست و در دیگر بخش های زنجیره هم اثر 
منفی خواهد داشت و تلاطم و بی ثباتی قیمتی همچنان 
ادامه خواهد داشت.وی در پایان افزود: از دستورالعمل ها و 
باید  بازار فولاد نتیجه مطلوبی نگرفته است و  شیوه نامه ها 
روش های مختلف کنترلی دیگر و یا موجود در بازار را بکار 

گرفت تا شاهد افزایش قیمت های تصاعدی نشویم.

گام بلند گل گهر در تولید و فروش 
محصولات

شرکت گل گهر در هشت ماه امسال بیش از ۱۸.۸ میلیون تن 
محصول تولید کرد.به گزارش پایگاه خبری و تحلیلی »فلزات 
آنلاین و به نقل از روابط  عمومی و امور بین الملل شرکت 
معدنی و صنعتی گل گهر، میزان تولید کنسانتره و گندله 
شرکت گل گهر در آبان  ماه به ترتیب یک میلیون و ۲۸۲ هزار 
و ۷۳۶ تن و یک میلیون و ۶۶ هزار و ۶۵ تن بوده است که 
میزان حاصل از فروش این محصولات در آبان ماه بیش از ۴۶ 
هزار میلیارد ریال است. به این ترتیب گل گهر توانسته در دوره 
هشت ماهه امسال بیش از ۱۸.۸ میلیون تن محصول تولید 
کند و میزان فروش شرکت در این هشت ماه نسبت به مدت 

مشابه در سال قبل، با رشد ۱۲۸ درصدی همراه شده است.
این شرکت در هشت ماهه اول امسال توانسته است بیش  از 
۱۰.۵ میلیون تن کنستانتره و ۸.۲ میلیون تن گندله تولید 
کند که در مقایسه با مدت مشابه در سال گذشته رشد ۰.۷ 

درصدی را نشان می دهد.

سعید بزرگی ، مدیرعامل صبا فولاد خلیج فارس خبر داد : 

افزایش شفافیت در خرید و فروش منجر به افزایش سود آوری در شرکت شد
این روزها خبرهای خوبی مبنی بر افزایش 
تولید و سود آوری از شرکت صبا فولاد خلیج 
بزرگی،  رسد. سعید  می  به گوش  فارس 
مدیر عامل این شرکت در گفتگو با چیلان، 
در  فارس  خلیج  فولاد  صبا  دستاوردهای 
نیمه نخست سال ۱۴۰۰ را تشریح کرداین 
روزها خبرهای خوبی مبنی بر افزایش تولید 
از شرکت صبا فولاد خلیج  آوری  و سود 
بزرگی،  رسد. سعید  می  به گوش  فارس 
مدیر عامل این شرکت در گفتگو با  چیلان ، 
دستاوردهای صبا فولاد خلیج فارس در نیمه 
نخست سال ۱۴۰۰ را تشریح کرد که رشد 
بیش از ۱۰۰ درصدی در تولید، جهش فوق 
العاده ۲۲۳ درصدی در صادرات و بیش از 
۱۰ برابر شدن سودآوری بخشی از آن است.

آغاز عملیات نجات در وضعیت خاموش
 مدیر عامل شرکت صبا فولاد خلیج فارس 
با بیان اینکه آنچه در این شرکت اتفاق افتاده 
حاصل تلاش جمعی از بهترین های صنعت 
این کشور بوده است، اظهار داشت: موفقیت 
های به دست آمده در مدت اخیر، حاصل 
همدلی، سخت کوشی، صداقت، پاکدستی و 
احترام به حقوق صاحبان سهام بوده است 
و در کنار آن می توان به حضور دانایی و 
تخصص در واحدهای مختلف سازمان اشاره 
نمود اما برای آنکه بتوانیم یک سیستم را 
به شکل دقیق مورد ارزیابی قرار دهیم باید 
ابتدا تصویری از شرایط اولیه داشته باشیم تا 
بدانیم که از کجا شروع کرده ایم و اکنون در 
کجا ایستاده ایم.در زمان شروع به کار تیم 
جدید ، کارخانه در وضعیت خاموش و با ۱۲ 
هزار تن موجودی گندله، تعهدات ارزی انجام 
نشده در بانک مرکزی، برون سپاری بخشی 
از فعالیت های اصلی سازمان و بدون وجود 
واحد نگهداری و تعمیرات با فرایندهای تنظیم 
شده  قرار داشت.چارت سازمانی مدونی در 
اختیار نداشتیم و از ساختار سازمانی شرکت 
تعریف درستی در دست نبود. حقوق پرسنل 
با وجود عدم هماهنگی در مبالغ معمولاً 
در هفته دوم هر ماه پرداخت می گردید و 
برای شات دان در کارخانه پاداش پرداخت 
می شد و به تبع آن سازمان به متوقف بودن 
پلنت عادت کرده بود. وضعیت موجودی 
انبار قطعات یدکی بسیار ضعیف و اطلاعات 
بسیار محدودی از قطعات یدکی مورد نیاز 
وجود داشت. بخشی از آب مصرفی کارخانه 
با تانکر تامین می شد و به طور متوسط ۴۲ 
هزار تن تولید ماهیانه صورت می پذیرفت. 
با داشتن انبار های متعدد و بدون سیستم 
کنترل موجودی سرنوشت نامعلومی برای 
قطعات یدکی و برخی از کالاها وجود داشت 
و در تمام سیستم حتی یک نفر مسلط به 
دانش تولید به روش میدرکس حضور کامل 

نداشت.

تحول، از گندله و ارز تا ساختار 
سازمانی و بومی سازی

از گذشت ۱۷ ماه کارخانه  اکنون  پس 

در شرایط متفاوتی قرار دارد، با دپو بیش 
از ۲۲۰ هزار تن گندله و موجودی ریالی 
در  ارزی  تعهدات  مناسب،  بسیار  ارزی 
سامانه بانک مرکزی از منفی ۲۷ درصد 
و  است  رسیده  درصد   ۱۸۹ مثبت  به 
موفق شدیم در این مدت نزدیک به ۲۰۰ 
میلیون دلار ارز آوری برای کشور داشته 
باشیم. این در شرایطی است که تمامی 
ارز حاصل از صادرات به کشور وارد شده و 
در اختیار سامانه نیما قرار گرفته است.در 
شرایط فعلی خوشبختانه پرداخت حقوق 
در اولین روز هر ماه و با پیاده سازی طرح 
طبقه بندی مشاغل در حال انجام است. 
توقفات  پاداش  جایگزین  تولید  پاداش 
شد و چارت سازمانی و ساختار سازمانی 
شرکت با مشاوره دانشگاه تهران ایجاد و 
به روز رسانی گردید.یکی از قوی ترین تیم 
های فنی در حوزه تولید ) به روش میدرکس 
( در ایران، در شرکت حضور پیدا کردند و 
ضمن انجام امور به تربیت تعداد بسیاری از 
نیروهای بومی پرداختند. توقفات خارج از 
برنامه به حداقل ممکن رسید و بعضاً زمان 
پنجم  یک  تا  شده،  ریزی  برنامه  توقفات 
تعمیرات  و  نگهداری  واحد  یافت.  کاهش 
و بسیاری واحدهای دیگر ایجاد گردید و 
برخی از عملیات های نگهداری و تعمیرات 
با رکوردهای قابل ثبت در کشور به انجام 
رسید.وضعیت انبار ها ساماندهی گردید و 
دستورالعمل های کاملی برای تمامی عملیات 
انبار ایجاد و سیستم کنترل موجودی پیاده 
سازی شد. تامین آب از طریق خطوط لوله 
به انجام رسید و با کاهش بیش از ۲۰ میلیون 
نیازهای  از  بزرگی  بخش  ارزی،  نیاز  دلار 
شرکت از طریق بومی سازی و در داخل 

کشور تهیه و تامین گردید.

 رتبه برتر در صندوق
 بازنشستگی کشوری

مجموعه این فعالیت ها باعث شد شرکت 
صبا فولاد خلیج فارس که در رتبه بندی 
شرکت های صندوق بازنشستگی کشوری 
یکی از ۲۰ شرکت اول به حساب می آمد، 
هم اکنون یکی از دو شرکت اول صندوق 
بازنشستگی کشوری باشد. ثبت نزدیک 
باعث شد  تولید  به ۲۰ رکورد در حوزه 
فروردین طلایی صبا فولاد خلیج فارس 

با ثبت ۷ رکورد تولید در یک ماه جشن 
گرفته شود.میزان تولید از متوسطه ۴۲ هزار 
تن در ماه به بیش از ۹۰ هزار تن رسید و 
سود شرکت از ۱۱۰ میلیارد تومان در شش 
ماهه اول سال مالی ۹۹ به بیش از ۱.۲۰۰ 
یافت. در حقیقت  افزایش  تومان  میلیارد 
بودجه از منفی ۷۲ درصد انحراف به مثبت 

۵۰ درصد رسید.
فروش هایی که به صورت ریالی انجام می 
پذیرفت و سپس مجوز صادرات می گرفت، 
جای خود را به مزایده های فروش کاملا 
و  داد  خریداران  همه  حضور  با  و  شفاف 
محدوده خریداران از چند نفر به چند ده 
نفر رسید. فروش کارمزدی متوقف گردید 
و تمامی توان تولیدی شرکت صرف مواد 
اولیه خریداری شده خود شرکت شد. رشد 
صادرات به میزان ۲۲۳ درصد هم باعث شد 
که در سال گذشته شرکت صبا فولاد خلیج 
فارس به عنوان پیشرو ترین شرکت در حوزه 

صادرات فولاد در کشور شناخته شود.

ایجاد فرصت برابر
 برای همه تامین کنندگان

علاوه بر افزایش کمی و کیفی تولید به 
میزان چشمگیر و قابل ملاحظه، استفاده 
از بهترین روش های بازرگانی در خرید 
و فروش باعث شد تا شرکت صبا فولاد 
های  شرکت  دیگر  با  مقایسه  در  بتواند 
با  را  خود  اولیه  مواد  کشور  در  تولیدی 
مناسب  زمان  در  و  قیمت  ترین  پایین 
خریداری نماید و کالای تولیدی خود را به 
بالاترین نرخ و بهترین شرایط و در زمان 

درست به فروش برساند.
اولیه، شرکت های  مواد  در حوزه خرید 
تولیدی و بازرگانی از کمتر از ۵ شرکت 
به بیش از ۳۰ شرکت رسیدند و فرصت 
همکاری با مجموعه صبا فولاد برای همه 
تامین کنندگان کشور باز شد. با همه این 
تمهیدات موفق شدیم به طور متوسط در 
خرید مواد اولیه یکی از بهترین عملکردها 
را در کشور داشته باشیم و در حوزه فروش 
نیز همچنین.در حوزه خرید تلاش شد تا 
با تنوع بخشی و تکثر تامین کنندگان، 
ضمن پایداری و شفافیت بیشتر در تامین 
مواد اولیه، نرخ های رقابتی به دست آمده 

و فشار مالی کمتری نیز بر روی شرکت 
قرار گیرد و فرصت برابر برای همه تامین 
فراهم  برای حضور در شرکت  کنندگان 
توجه داشت  باید  این خصوص  گردد.در 
که صبا فولاد همواره از در اختیار نداشتن 
سرمایه در گردش لازم رنج می برده است

شفافیت حداکثری و دستیابی
 به سود بیشتر

در حوزه فروش نیز همانند حوزه خرید ایجاد 
شفافیت حداکثری و باز نمودن درب شرکت 
برای ورود همه فعالان صنعت باعث گردیده 
بهترین نرخ ها برای صبا فولاد استحصال 
فروش  قیمت  موارد  برخی  در  گردد. 
محصولات صبا فولاد از محصول مشابه خود 
در ایتالیا نیز بیشتر بود و اکنون با توجه به 
کاهش شدید قیمت ها در بازار جهانی، شاید 
رکورد قیمت فروش بریکت در دنیا در اختیار 

صبا فولاد باشد!
دانش  و  تخصص  پاکدستی،  صداقت، 
موجود در این مجموعه باعث گردیده روند 
با  مقایسه  در  شرکت  سوددهی  افزایش 
دیگر تولید کنندگان فولاد در کشور که از 
شرایط مشابه با صبا فولاد برخوردار بودند، 

افزایش چشمگیری داشته باشد.

3 هزار میلیارد تومان سود
 در سال مالی جاری

پس از دستیابی به موفقیت های فراوان در 
سال مالی قبلی، جناب آقای دکتر افتخاری 
ریاست قبلی صندوق بازنشستگی کشوری، 
افزایش بیش از ۲۶۰ درصدی را برای بودجه 
۱۴۰۰ در صبا فولاد اعمال داشتند که در 
ابتدا با اعتراض بسیاری مواجه گردید زیرا 
به طور معمول شرکت ها پس از یک رشد 
سریع، مدتی نیاز به دوره تثبیت به منظور 
ایجاد آمادگی برای انجام رشدهای بعدی 
دارند.امروز که گزارش عملکرد نه ماهه سال 
مالی شرکت استحصال گردید و بر اساس 
فروش های انجام گرفته که در سه ماهی 
پایانی سال در سیستم مالی ثبت خواهد شد، 
می توانم مژده قابل توجهی را به سهامداران 
معزز شرکت صبا فولاد خلیج فارس داشته 
باشم و آن اینکه بر اساس عملکرد ۹ ماهه 
و فروش های انجام شده پیش بینی می 
شود امسال صبا فولاد بتوانند تا پایان آذر 
ماه انشاالله به سود نزدیک به ۳ هزار میلیارد 

تومانی دست خواهد یافت.
آنچه به دست آمده حاصل تلاش جمعی 
است که بیانیه گام دوم انقلاب را به جد 
و به صورت عملی سرلوحه قرار دادند تا 
نشان دهند ما می توانیم جمله ای زیبا 
برای سخنرانی در مجالس وضع و خطابه 
نیست، بلکه عملیاتی است از جنس تولید، 
بازرگانی، سودآوری، پاکدستی، نوگرایی، 

جوانگرایی، شفافیت و روش مندی.
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از  خوزستان  اکسین  فولاد  مدیرعامل 
 API گرید  فولادی  ورق های  تولید 
۵LX۸۰PSL۲ برای اولین بار در کشور 

و خاورمیانه خبر داد.
به گزارش جهان فولاد امین آسیابان = سه 
شنبه )۹ آذر( در مراسم آغاز به کار تولید 
 ۵LX۸۰PSL۲ API ورق های فولادی
انجام  کشور  در  بار  اولین  برای  که 
می شود، اظهار کرد: شرکت فولاد اکسین 
خوزستان، برای رفع نیاز صنعت نفت و گاز 
کشور راه اندازی شد، بنابراین رسالت اصلی 
آن رفع نیاز این صنعت در تولید ورق های 
فولادی خطوط لوله انتقال نفت و گاز و 

مخازن ذخیره و تحت فشار است.
وی افزود: در سال های اخیر با همکاری 
ورق های  تولید  اصفهان،  مبارکه  فولاد 
 API تا   ۵LX۴۲PSL۲  API
۵LX۸۰PSL۲ که امروز برای اولین بار 
در کشور تولید آزمایشی آن انجام می شود 
را آغاز کردیم. موارد مختلف و نمونه های 
که  داشتیم  همکاری ها  این  از  زیادی 
مهم ترین و استراتژیک ترین آن ها، تولید 
ورق خط لوله انتقال نفت خام صادراتی 

از گوره به جاسک بود که فولاد مبارکه، 
فولاد اکسین و سه کارخانه لوله سازی در 
آن نقش داشتند و این بدان معناست که 
در تامین مواد اولیه خطوط لوله در سراسر 

کشور هیچ نیازی به واردات کالا نداریم.
خرسندی  باعث  بسیار  این  افزود:  وی 
است که کشور ما توانست در این زمینه 
صنعتی مهم که در انحصار ۱۰ کارخانه 

پیدا  دست  موفقیت  به  بود،  جهان  در 
کند. در این راستا سعی کردیم که این 
کار را متوقف نکنیم. محصولی که امروز 
آزمایشی آن انجام می شود، تا به  تولید 

حال تولید نشده بود.
مدیرعامل فولاد اکسین خوزستان ادامه 
فولاد  همکاری  با  را  اقدام  این  ما  داد: 
مبارکه در تولید و تامین اسلب مورد نیاز 
با موفقیت به انجام رساندیم و انشالله پس 
از حصول نتایج، این مرحله را به تولید 
لوله در سایر لوله سازی های کشور خواهیم 
رساند و در نهایت به صورت پایلوت در 
اختیار شرکت ملی گاز ایران قرار خواهیم 
نتیجه،  شدن  مشخص  از  پس  تا  داد 
تصمیم گیری لازم در خصوص استفاده از 
این گرید در خطوط لوله سراسر کشور در 

وزارتخانه نفت اتفاق بیفتد.
محصول  این  کرد:  خاطرنشان  آسیابان 
فولادی  گونه  به  نسبت  لحاظ کیفی  به 
و  است  کرده  پیدا  ارتقا  خود  پیشین 
مزایایی که در بر دارد شامل کاهش وزن 
خط لوله و کاهش هزینه است و بر میزان 

فعالیت های جانبی تاثیرگذار است.

با  گفت:  اصفهان،  آهن  ذوب  مدیرعامل 
توجه به طرح آزادسازی قیمت حامل های 
انرژی در راستای واقعی شدن قیمت ها، 
ذوب آهن به علت استفاده از روش کوره 
بلند، کمترین آسیب را خواهد دید و در 
فولادی  صنایع  آتیه ترین  خوش  شمار 

کشور قرار می گیرد.
به گزارش شما و اقتصاد و به نقل از پایگاه 
تحلیلی خبری ذوب ۲۴: منصور یزدی زاده 
محصولات  تولید  وضعیت  با  ارتباط  در 
فولادی در ذوب آهن اصفهان اظهار کرد: 
خرداد  ۹۷ در حالی ذوب آهن را تحویل 
گرفتم که شرایط حاکم بر آن، این شرکت 

را به مرز ورشکستگی رسانده بود.
زیان  به  اصفهان  آهن  ذوب  عامل  مدیر 
این  تومانی  میلیارد  هزار  یک  انباشته 
باعث  که  کرد  اشاره  در گذشته  شرکت 
شد مشمول ماده ۱۴۱ شود و ارتباط آن 
با تمام بانک ها قفل شده بود و ادامه داد: 
ذوب آهن با مشکلات مالی بسیاری مواجه 
بود و توان پرداخت بدهی را نداشت به 

این صورت که حتی حقوق پرسنل از محل 
تسهیلات بانکی با ۲۷ تا ۲۸ درصد سود 
پرداخت می شد که با جریمه های آن به 

۳۰ درصد می رسید.
یزدی زاده اظهار داشت: در آن زمان پروژه 
آی،  سی  پی  همچون  آهن  ذوب  های 
ریل ، اکسیژن  و .... متوقف بود و تامین 
قطعات و نیازها امکان پذیر نبود و شرایط 
به سمتی می رفت که باید این شرکت 

واگذار می شد.
وی با بیان اینکه مخالف جدی واگذاری 
داشتن  با  بنابراین  بودم  آهن  ذوب 
توانستیم  فهیم  کارگران  و  کارشناسان 
این  به رغم وجود  را  بار دیگر ذوب آهن 
دیدگاه که ذوب آهن بعد از ۵۰ تا ۶۰ سال 
فرسوده شده است روی پا نگهداریم، ادامه 
داد: فرایند تولید در ذوب آهن مطابق با 
فرایند جهانی است و هم اکنون بالغ بر ۷۵ 
درصد فولاد در جهان به روش کوره بلند 

تولید می شود.
از  متاسفانه  اینکه  به  اشاره  با  یزدی زاده 
سوی برخی این دیدگاه وجود داشت که 
ذوب آهن باید واگذار شود و یا می توان از 
روش تولید فولاد در فولاد مبارکه استفاده 

کرد، ادامه داد: عملیاتی کردن این سخنان 
قیاس  است،  ذوب آهن  مرگ  معنای  به 
فولادی  بزرگ  با شرکت های  آهن  ذوب 
در کشور مع الفارق است به این صورت که 
سایر واحدهای تولیدی برای احیای سنگ 
آهن از گاز طبیعی استفاده می کنند که به 
وفور در دسترس است و بسیار ارزان در 
اختیار آنها قرار می گرفت که البته اکنون با 

چالش مواجه شده است.
ذوب  که  است  حالی  در  این  گفت:  وی 
آهن برای احیای سنگ آهن از ذغال و 
کک استفاده می کند و برای این کار نیاز 
به روی پا نگهداشتن تمام معادن ذغال 
سنگ کشور است و چون در مواقعی نیاز 
کمی و کیفی ذوب آهن تامین نمی شود 
با قیمت های گزاف می  اقدام به واردات 
شود به طوری که کک را با قیمت جهانی 
۷۰۰ دلار و ذغال سنگ را با قیمت ۴۰۰ 
دلار  خریداری می کنیم که قابل قیاس 
کشور  فولادسازان  سایر  انرژی  قیمت  با 

نیست.
یزدی زاده گفت: با توجه به اینکه قیمت 
انرژی برای تولید ذوب آهن مانند سایر 
نقاط دنیا گران است، ۵۰ درصد قیمت 

تمام شده این شرکت اختصاص به حامل 
های انرژی دارد حال آنکه با وجود افزایش 
قیمت های حامل های انرژی، این نسبت 
برای سایر فولادسازان  کشور ۱۰ درصد 

است.
مدیر عامل ذوب آهن اصفهان با بیان اینکه 
ذوب آهن فرسوده نیست بلکه باید فعالیت 
های انجام شود که قیمت انرژی کاهش 
این  در  ما  اقدامات  از  یکی  گفت:  یابد، 
زمینه استفاده از روش تزریق پودر ذغال 
به کوره بلند با استفاده از سیستم “پی سی 
آی” است که جایگزین کک می شود و 
پروژه آن اجرا شد . از آنجایی که مشابه آن 
در داخل نیست و طرف خارجی هم حاضر 
به آموزش پرسنل ما نمی شد بنابراین به 
روش سعی و خطا و استفاده از مشاوران 
خارجی روش پی سی آی را در ذوب آهن 

راه اندازی کردیم.
وی گفت: با مجموعه اقدامات انجام شده 
هم اکنون ذوب آهن از آن شرایط سختی 
که این شرکت را به مرحله ورشکستگی 
به  بود خارج شده است و  نزدیک کرده 
برای  امیدواری  و  رسید  مطلوب  نقطه 
آینده ایجاد شده به ویژه برای سهامداران 
که از سال ۹۲ به پیشرفت ذوب آهن، دل 

بسته اند.
هایی  پروژه  اجرای  کرد:  بیان  زاده  یزدی 
همچون پی سی آی که قیمت تمام شده 
را کاهش می دهد و همچنین تولید ریل 
که یک محصول استراتژیک است و دروازه 
ای شد به سمت تولید محصولات با ارزش 
افزوده بالاتر ، موفقیت امروز ذوب آهن را رقم 

زد که در واقع ثمره یک کار جمعی است.

خبر

یک مقام وزارت صمت از وزارت نفت انتقاد کرد
وزارت نفت در قطع گاز بین پتروشیمی ها 

و فولادی ها تبعیض قائل می شود

مدیر اقتصادی و توسعه سرمایه گذاری ایمیدرو گفت: طبق 
اعلام شرکت ملی گاز، سوخت مصرفی گاز پتروشیمی ها فقط 
۲۲ درصد محدود خواهد شد ولی گاز صنایع فولاد تا ۵۰ 
درصد محدودیت خواهد داشت که موجب اعتراض وزارت 

صنعت شده است.
مدیر اقتصادی و توسعه سرمایه گذاری ایمیدرو در پاسخ به 
سؤال فولادبان و اظهارات مدیرعامل دیسپاچینگ شرکت ملی 
گاز درباره تصمیم هیات دولت مبنی بر اولویت تخصیص گاز 
برای بخش خانگی و تجاری گفت: هیات دولت اعلام کرده گاز 
باید به بخش خانگی اختصاص داده شود ولی آیا اعلام نکرده 

گاز پتروشیمی ها باید قطع شود؟
امیر صباغ افزود: طبق اعلام شرکت ملی گاز، سوخت مصرفی 
گاز پتروشیمی ها فقط ۲۲ درصد محدود خواهد شد ولی گاز 

صنایع فولاد تا ۵۰ درصد محدودیت خواهد داشت.
و  است  نفت  وزارت  مستقیم  تصمیم  این  داد:  ادامه  وی 
هیچگونه هماهنگی با وزارت صنعت معدن، تجارت نشده 
است. ما مشکلی نداریم که سیاست کشور بر تأمین گاز خانگی 
باشد ولی الباقی گاز باید اولویت بندی شود که به شرکت های 
تابعه وزارت نفت داده شود و به صنعت و شرکت های صنعتی 
اعتراض  آن  به  همواره  که  است  موضوعی  این  نشود  داده 

داشته ایم و به نظرم اعتراضی منطقی و درست است.
مدیر اقتصادی و توسعه سرمایه گذاری ایمیدرو تصریح کرد: 
نه فقط  اعمال می شود  برای کل صنایع  سهمیه بندی گاز 
صنعت فولاد و سیمان و متاسفانه قطعی برق در تابستان هم 
عمدتاً برای صنایع بود ولی پتروشیمی ها و پالایشی ها آسیب 

زیادی ناشی از قطعی برق نداشتند.
صباغ گفت: وزارت صنعت همواره به این سیاست معترض 
بوده است و فکر می کنم اعمال سیاست های چندگانه در بطن 
یک کشور منصفانه و عاقلانه نیست و انتظار داریم نهادهای 

قانون گزار و نظارتی روی این موضوع حساس باشند.

اتلاف ۲۵ درصد ظرفیت تولید فولاد
بهادر احرامیان، عضو هیئت مدیره انجمن تولیدکنندگان فولاد 
ایران نوشته است:تشدید غیر منتظره محدودیت های برق و 
گاز در سال جاری، مدیران زنجیره فولاد کشور را با چالشی 
غیر معمول در مقایسه با تمامی چالش های قبلی که تا کنون 

پشت سر گذاشته اند، مواجه کرده است.
به گفته احرامیان، کارخانجات کشور در سال جاری نزدیک 
به ۸۰ روز سال با نوعی از محدودیت برق مواجه بوده اند و در 
مورد محدودیت گاز که انتظار می رود از بخش برق شدیدتر 

باشد نیز هشدارهایی آغاز شده است.
وی هشدار داد که در صورت عدم چاره اندیشی فوری، ۲۵ 
درصد ظرفیت تولید سالانه زنجیره فولاد اتلاف خواهد شد و 
ارزش افزوده ای که حداقل معادل ۱۰ میلیارد دلار در سال 

است را از بین خواهد برد.
به گفته این مدیر بخش خصوصی، به سختی می توان نحوه 
برخورد دولت با مشکل کسری برق تابستانی که با قطعی 
بود  همراه  سیمان-  و  فولاد-  آمیزصنایع  تبعیض  و  کامل 
را »مدیریت« نامید اما به هر حال، بسیاری از شرکت های 
اند  انجمن فولاد اعلام آمادگی نموده  تا بزرگ در  کوچک 
به صورت جمعی یا راسا اقدام به تاسیس نیروگاه برق و یا 

مشارکت در پروژه های توسعه میادین گاز طبیعی نمایند.

این بسیار باعث خرسندی است که کشور ما توانست 
در این زمینه صنعتی مهم که در انحصار ۱0 کارخانه 

در جهان بود، به موفقیت دست پیدا کند
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،،

با مجموعه اقدامات انجام شــده هم اکنــون ذوب آهن از 
آن شرایط سختی که این شرکت را به مرحله ورشکستگی 
نزدیک کرده بود خارج شده است و به نقطه مطلوب رسید و 
امیدواری برای آینده ایجاد شده به ویژه برای سهامداران 

که از سال ٩۲ به پیشرفت ذوب آهن، دل بسته اند.
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نشریه خبری تحلیلی

تولید ورق های فولای API 5LX80PSL2 برای اولین بار در خاورمیانه توسط فولاد اکسین خوزستان

مدیرعامل ذوب آهن اصفهان:

ذوب  آهن از خوش آتیه ترین صنایع فولادی کشور است


